

COVID-19 Vaccination

Fosun/BioNTech Comirnaty Bivalent Vaccine

For persons aged 12 or above
Sunday to Tuesday# From 14:00 to 17:00

Except Hospital Holiday

Vaccination Process

1. Online Booking	2. Arrive and register	3. Sign the consent form	4. Vaccination	5. Proceed to resting area
After receiving your booking request, you will be contacted within 2 days. Existing clients of HKAH – SR may make appointment via HKAH mobile app for real-time booking. Walk-in services are not available.	Please arrive at the out-patient registration desk 15 minutes before your appointment. Hospital staff will direct you to waiting area 3 located in the out-patient department after registration.	Medical staff will briefly review important information about the vaccine with you and ask you to sign a consent form.	Medical staff will administer the vaccine, and provide you with a printed record of your vaccination.	Rest for 15 to 30 minutes at the waiting area. You may leave the hospital if you do not experience any adverse reactions within this time.

Please refer to the government website for most updated information before making the appointment:
<https://www.covidvaccine.gov.hk/en/>

Hong Kong Adventist Hospital – Stubbs Road (HKAH – SR) is offering Fosun/ BioNTech “Comirnaty” bivalent vaccine to eligible persons under the COVID-19 Vaccination Programme. For vaccination eligibility and requirements, please refer to <https://www.covidvaccine.gov.hk/en/recommendedDoses>

- If you have are unsure of the suitability for vaccination due to your medical condition, with history of immediate (within 1 hour) severe allergic reaction to prior COVID-19 vaccination or to more than 1 class of drugs, or allergic reaction to prior COVID-19 vaccination which is not self-limiting or did not resolve by oral anti-allergy drugs, please do consult your doctor or a specialist in immunology and allergy in advance.
- If you have received COVID-19 vaccine outside Hong Kong, which was neither CoronaVac nor Comirnaty, please seek for professional advice at Government Community Vaccination Centre.

Please note before arriving at HKAH – SR:

1. All patients and visitors must abide by the hospital’s infection control and triage procedures.
2. Please wear a mask at all times and maintain social distance.
3. Please bring your personal identification (i.e. Hong Kong identity card or Hong Kong birth certificate) and SMS message confirming your booking.
4. If you are under 18 years old, please bring along the signed consent for vaccination (Link: https://www.covidvaccine.gov.hk/pdf/Consent_Form_for_COVID19_Vaccination_ENG.pdf) and be accompanied by your parent / guardian upon arrival on the day of vaccination.
5. Immunocompromised patients should bring along with them a medical certificate on the day of receiving the additional dose(s). (A medical certificate template is available here : https://www.covidvaccine.gov.hk/pdf/Medical_Certificate_of_Third_Dose_Eligibility_for_Immunocompromised_Persons.pdf) .

2019冠狀病毒病疫苗

復星「復必泰」二價疫苗

12歲或以上人士
星期日至二# 下午2時至5時

#醫院假期除外

接種2019冠狀病毒病疫苗流程

1. 網上預約

我們會於收到您的預約要求 2 天內與您聯繫。

本院現有客戶請通過香港港安醫院手機應用程式作實時預約。

如沒有預約，恕未能提供此服務。

2. 到院登記

請提早15分鐘到本院地下門診登記處登記，然後請按職員指示到門診部3號區等候。

3. 簽署同意書

醫護人員會向閣下簡述接種疫苗的注意事項，並要求簽署同意書。

4. 接種疫苗

醫護人員為閣下接種疫苗，並列印接種疫苗紀錄予閣下。

5. 到休息區

請到休息區休息15至30分鐘，沒有不良反應便可以離開。

預約接種前，請查看政府網站查看最新的資訊：<https://www.covidvaccine.gov.hk/zh-HK/>

本院為2019冠狀病毒病疫苗接種計劃合資格人士接種復星「復必泰」二價疫苗。有關新冠疫苗接種的資格及要求，請參閱政府網站 <https://www.covidvaccine.gov.hk/zh-HK/recommendedDoses>

- 如閣下有其他疾病而不確定是否適合接種疫苗、對先前接種的新冠疫苗或對多於一種藥物曾有即時（1小時內）的嚴重過敏反應、或對先前接種新冠疫苗的過敏反應未能自行痊癒或對口服抗過敏藥物無效，請於預約前先諮詢閣下的家庭醫生或免疫及過敏病科專科醫生。
- 如在香港以外地區接種過 2019 冠狀病毒病疫苗，且所接種的不是科興「克爾來福」疫苗或復星「復必泰」疫苗，請到政府社區疫苗接種中心尋求專業意見。

到院前重要注意事項：

1. 所有到院人士須依從既定的感染控制及分程序。
2. 敬請在院內佩戴外科口罩並保持社交距離。
3. 敬須帶備身份證明文件（即香港居民身份證或香港出生證明）和預約確認短訊。
4. 未滿18歲人士於接種疫苗當日請攜同由家長或監護人填寫的疫苗接種同意書（網址：https://www.covidvaccine.gov.hk/pdf/Consent_Form_for_COVID19_Vaccination_CHI.pdf），並由家長或監護人親自陪同到本院接種。
5. 免疫力弱人士在接種額外劑數新冠疫苗當天，必須帶同相關的醫生證明文件。（有關文件範本：https://www.covidvaccine.gov.hk/pdf/Medical_Certificate_of_Third_Dose_Eligibility_for_Immunocompromised_Persons.pdf）